

PUBLIC NOTICE

TO : ALL ELECTORS
KANESATAKEHRÓ:NON

SUBJECT: PROCESS FOR THE NOMINATIONS
FOR POSITIONS ON MOHAWK
COUCIL OF KANESATAKE

DATES : JUNE 16-17 AND 18 2021

HOURS : 8 AM TO 4 PM

LOCATION : KANESATAKE EDUCATION CENTER,
14 Joseph Swan, Kanesatake


Additional information:

- Be advised that the nomination period for position on Mohawk Council of Kanesatake will be held for a duration of three (3) working days.
- The nomination of the candidates will take place on June 16, 17 and 18 2021 at the Kanesatake Education Center from 8 AM to 4 PM.
- The Elector who is nominating the candidate as well as the candidate being nominated and the elector who seconds the nomination must be present at the time of the nomination.
- Nomination for the position of Grand Chief or Chiefs shall be in writing and signed by the nominee and by the elector who seconds the nomination (Forms will be provided for this purpose).
- No Elector may nominate more than one (1) candidate for Grand Chief, and no more than one (1) candidate for Chief.
- We invite you to consult the conditions of eligibility to nominate a candidate and the eligibility of the candidates in the *Mohawks of Kanesatake Custom Electoral Code* at article 4, 5 and 6.
- The *Mohawks of Kanesatake Custom Electoral Code* is available on the Council's website or in communicating with the undersigned to obtain a copy by mail.

If you have any questions regarding the present notice, do not hesitate to communicate with Annie Neashish, Chief Elector Officer and Luc Lainé, Assistant Director:

Annie Neashish
aneashish@ncavocats.ca
418-997-1703
418-845-8317

Luc Lainé
luclaine50@hotmail.com
418-580-6205
418-845-8317



Annie Neashish, Chief Electoral Officer

AVIS PUBLIC

**À : TOUS LES ÉLECTEURS
KANESATAKEHRÓ:NON**

**OBJET : PROCESSUS DE PRÉSENTATION DE
CANDIDATURES POUR LE CONSEIL
MOHAWK DE KANESATAKE**

DATES : 16-17 et 18 JUIN 2021

HEURES : 8:00 à 16:00

**LIEU : CENTRE D'ÉDUCATION DE
KANESATAKE au 14 Joseph Swan,
Kanesatake**

Points d'informations supplémentaires :

- Soyez avisé(e)s qu'il y aura trois (3) jours pour la désignation des candidatures pour le Conseil Mohawk de Kanesatake afin de recevoir les bulletins d'appui et de propositions de candidature.
- La désignation des candidatures aura lieu les 16, 17 et 18 juin 2021 au Centre d'éducation de Kanesatake de 8 heures à 16 heures.
- L'Électeur qui présente une candidature, la personne qui la seconde et le candidat doivent être présents au moment de la présentation de la candidature.
- La présentation de candidatures au poste de Grand Chef ou de Chef devra être déposée par écrit et signée par le candidat et par l'Électeur qui appuie la présentation (des formulaires seront prévus à cet effet)
- Un Électeur ne peut proposer qu'un seul candidat au poste de Grand Chef et qu'un seul candidat au poste de Chef.
- Nous vous invitons à consulter les conditions d'éligibilité de présentation des candidatures, ainsi que les conditions d'éligibilité des candidats aux articles 4, 5 et 6 du Code électoral coutumier du Conseil Mohawk de Kanesatake.
- Le Code électoral coutumier du Conseil Mohawk de Kanesatake est disponible sur le site internet du Conseil ou vous pouvez communiquer avec les personnes ci-dessous pour en obtenir une copie par voie postale.

Si vous avez besoin d'information, n'hésitez pas à communiquer avec Annie Neashish, Directrice générale des élections et Luc Lainé, Directeur adjoint aux coordonnées suivantes :

Annie Neashish
aneashish@ncavocats.ca
418-997-1703
418-845-8317

Luc Lainé
luclaine50@hotmail.com
418-580-6205
418-845-8317



Me Annie Neashish, Directrice générale des élections